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Aprovat inicialment el projecte 
de dues noves fases de l'av. BCN

Millorada l'acústica 
de l'Església Vella
 / pàg.9 

La tercera fase serà continuista fins a l'avinguda Maria Cristina, mentre que la quarta fase preveu 
la transformació de la plaça de Tarragona i avinguda del Mar - sud / pàg.6

ILJIN és ara Lotte 
Energy Materials
/ pàg.8 

Nou espai de lleure 
al Casalot 
/ pàg.7

En marxa el Pla 
Local d'Habitatge
/ pàg.9

Els treballs de retirada dels rails i del balast ja han 
començat i està previst que s'allarguin diversos mesos 
fins a completar els 10.5 km de vies que travessen 
el terme municipal. / pàg. 7

Compte enrere perquè entri en funcionament el nou 
Casal d'Avis, ubicat a la zona esportiva i d'oci. S'ha 
rehabilitat l'espai del bar de la piscina i els vestidors 
i s'ha ampliat amb un nou edifici integrat. / pàg. 9

Per fi el desmantellament: 
la via verda, més a prop

A punt el nou espai del 
Casal d'Avis de Mont-roig

L'Ajuntament 
prepara un Pla 
de Barris per 
al Nucli Antic  
/ pàg. 9
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Resiliència 
i futur

FRAN MORANCHO LÓPEZ
Alcalde de Mont-roig del Camp

alcaldia@mont-roig.cat

Teniu a les vostres mans el darrer 
Comunica del mandat 2019-2023. 
Han estat uns anys estranys, marcats 
per una pandèmia inesperada que mai 
haguéssim imaginat, i que mirant enrere 
sembla que hagi estat irreal. Però no ho 
ha estat. Ens ha marcat per sempre i ha 
marcat, també, allò que l’Ajuntament 
ha fet durant aquest mandat. 

Si una cosa hem après durant aquests 
quatre anys, és que la natura no s’atura, 
es revela, lluita contra la degradació a la 
qual l’estem sometent. El 2019 va ser el 
Glòria, un temporal com pocs n'havíem 
vist, que va arrasar amb el nostre litoral. 
Encara no havíem aconseguit superar-ho 

quan va arribar la pandèmia, seguida 
de confinaments, aturades, suspensió 
de procediments i una crisi que va ser 
especialment dura al nostre municipi, 
on el turisme i els serveis associats són 
les principals fonts econòmiques. Durant 
aquest temps, hi ha una paraula que hem 
hagut d’aprendre a marxes forçades: 
resiliència. Tot allò que ens ha passat 
ens ha donat valor i força per superar les 
adversitats i ens ha permès recuperar-
nos dels efectes de la pandèmia. A nivell 
local, no vam quedar-nos quiets. Vam 
parar els nostres objectius de mandat, 
vam asseure a tots els regidors i regidores 
de la corporació, i, entre tots i totes, 
vam acordar que havíem de fer pinya 

per tirar endavant una sèrie d’accions 
per en sortir-nos-en. Avui, tres anys 
després, hem recuperat pràcticament 
els nivells d’ocupació i riquesa previs 
a la pandèmia.

Conscients que la natura no perdona, 
i que la lluita contra el canvi climàtic i 

una nova manera de relacionar-nos amb 
l’entorn és una responsabilitat que no 
podem defugir, hem intentat impulsar 
polítiques de transició energètica i 
ecològica, amb l’objectiu d’adaptar el 
municipi als temps que vindran. Algunes 
d’elles s’han entès bé, com la instal·lació 
de plaques fotovoltaiques als edificis 
municipals, així com les bonificacions a la 
ciutadania que aposten per aquest camí. 
D’altres no han estat tan compartides, 
com la decisió de re naturalitzar les 
platges, treure elements i serveis per 
tornar-les al màxim al seu estat natural. 
Però és que aquest és el camí. No podem 
seguir donant l’esquena a una situació 
d’emergència climàtica, i seguir actuant 
contra natura. Cal tornar a l’origen, 
respectar els espais naturals tal com 
son, i tal com un dia els vam conèixer 
la majoria de nosaltres.

La natura ens avisa, i tenim l’oportunitat 
d’escoltar-la i adaptar-nos. D’aprofitar 
el camí que se’ns obre en un municipi 

en el qual gaudim d’un entorn natural 
privilegiat. Per això, una de les grans 
apostes que estem fent és canviar el 
model de municipi, apostant pel turisme 
sostenible, fent que les persones i les 

bicicletes guanyin espai 
públic, fomentant que la 
gent s’animi a canviar el 
seu cotxe contaminant per 
un d’elèctric i promovent que 
els habitatges transitin cap a 
l’autoabastament d’enegia. 

La natura ens avisa, mentre 
l’ésser humà continua 
degradant el seu entorn i 
apostant per la guerra. És 
trist, però és el temps que 
ens ha tocat gestionar. Just 
quan era l’hora de començar 
a albirar la llum en el túnel 
d’aquest mandat, després 
dels efectes del Glòria i la 

pandèmia, va arribar la guerra d’Ucraïna. 
Una guerra que ha trasbalsat l’economia 
de l’Europa occidental, i que a nivell 
local ens ha afectat en el dia a dia de 
l’abastiment de materials, i en el cost 
dels serveis. La conseqüència ha estat, 
sobretot, que ens han quedat curts els 
pressupostos que havíem previst i el fet 
que ens hagin quedat deserts alguns 
contractes públics. 

No hi ha hagut any tranquil en aquest 
mandat. En tot el temps que porto en 
política, no en recordo un de tan estrany 
i desafiant. Tot i així, hem estat resilients, i 
hem sabut aprofitar les oportunitats. Hem 
estat al costat dels més vulnerables, hem 
estat els primers de la cua per rebre els 
fons de recuperació europeus (vindran 
42 milions d’euros al municipi!) i estem 
adaptant-nos, apostant per la transició 
energètica i ecològica, i atraient a casa 
nostra el repte de la reindustrialització 
europea, una font segura de futur.

Ens veiem 
a la propera

·  Editorial

   No podem seguir donant 
l’esquena a una situació 
d’emergència climàtica. Per 
això una de les grans apostes 
que estem fent és canviar el 
model de municipi i apostar 
per la sostenibilitat
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L’empresa pública Nostraigua s’ha 
adherit a un projecte per digitalitzar 

els comptadors d’aigua del municipi. 

Es tracta del PERTE (Projecte Estratègic 
per a la Recuperació i Transformació 
Econòmica) que integren nou ajuntaments 
i empreses d’aigua (de 3 comunitats 
autònomes diferents) a través del qual 
es volen aconseguir fons procedents 
dels Next Generation per millorar el 
cicle urbà de l’aigua. 

De concedir-se aquesta subvenció, els 
usuaris i usuàries disposarien sense 
cap cost addicional de la implantació 
de comptadors de tele lectura. 

A més de la digitalització de comptadors, 
un dels objectius és prevenir i alertar sobre 
fuites interiors o pèrdues incontrolades 
de forma immediata, sense esperar a 
rebre les lectures trimestrals.

La proposta presentada per Nostraigua 
té un pressupost de 3’5 milions d’euros, 
que resulta un 24,28% del projecte. Si 
finalment és acceptat aquest projecte, 
l’EPEL Nostraigua rebrà al voltant de 2’3 
milions d’euros de subvenció i la resta, 1’2 

milions, sortiran 
de fons propis 
de l’entitat.

L’Ajuntament ha posat en marxa un 
Pla d’Integritat per tal d’articular 

una infraestructura ètica i configurar 
un model basat en el bon govern i la 
bona administració.

Es tracta d’un sistema per prevenir 
possibles males pràctiques, les conductes 
inadequades, les irregularitats, el frau 
i la corrupció, així com garantir 
l’objectivitat, l’eficiència, la 
transparència i la imparcialitat de 
l’administració local. Aquest pla 
estableix processos de seguiment 
de casos sospitosos i 

específicament, defineix procediments 
per a la prevenció, correcció i persecució 
de situacions de conflicte d’interessos.

L’estudi de percepció ciutadana sobre 
l’estat del municipi que l’Ajuntament 

va encarregar al Gabinet CERES conclou 
que la percepció de la qualitat de vida 
al municipi és un dels aspectes generals 
més ben valorats entre els veïns i veïnes 
enquestats. La majoria de la població 
consultada (86%) considera que al seu 
municipi s’hi viu bé o molt bé. Aquesta 
enquesta es va fer la primera quinzena 
de novembre del 2022 a partir de 319 
entrevistes telefòniques a homes i 
dones del municipi majors de 18 anys 
repartides en totes les franges d’edat 
i nuclis de referència.

·  Nostraigua

·  Ajuntament ·  Participació ciutadana

L’Ajuntament impulsa el Pla 
d’Integritat Institucional

Enquesta entre 
la ciutadania

PRINCIPALS  CONCLUSIONS

Nostraigua també aposta pels fons 
europeus Next Generation 
L'empresa pública s'ha unit a un PERTE per a la digitalització de comptadors d'aigua que, en cas 
de ser concedit, suposaria un gran impuls a la modernització i control del servei 

Per prevenir les possibles males pràctiques, 
les conductes inadequades, les irregularitats, 
el frau i la corrupció

La qualitat de vida, la convivència i els grans 
projectes, el millor valorat; la neteja viària i els 
carrers en mal estat, el pitjor

Un 78% valoren els tràmits 
realitzats com a bé
o molt bé

La proposta de Nostraigua 
té un pressupost de 3’5M 
d’euros, un 24,28% del 
total del projecte que han 
presentat els integrants 
del PERTE

Consulta 
l’enquesta a:

Qualitat de vida

Les mesures contra el canvi climàtic 

La futura inversió d'ILJIN

L’estat dels carrers

La convivència

La neteja viària i residus

Les platges

Inseguretat ciutadana

La millora dels parcs, avinguda i places

Transport públic 

El 75% creu 
que la crisi 

de la Covid està 
superada

Pretén garantir 
l’objectivitat, l’eficiència, 
la transparència 
i la imparcialitat 
de l’administració local

Gràcies al programa europeu Wifi4EU, 
l’Ajuntament ofereix aquest servei públic, 
totalment gratuït, pel qual només cal 
buscar la zona wifi, acceptar
les condicions i iniciar la sessió 
per connectar-se!

MONT-ROIG: 
Biblioteca Joan Miró I Casal d'Avis I Poliesportiu I Plaça Miramar 
Carrer Aureli M. Escarré I Espai Jove I Centre obert I Serveis Socials

MIAMI PLATJA: Biblioteca Miramar I Casal d'Avis I Poliesportiu I
Plaça Tarragona I Parc Lilí Álvarez 

Sabies que tens 12 punts 
de connexió wifi gratuïts 
al teu abast?
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El Ple de l’Ajuntament va aprovar, el passat 13 de 
febrer, un Pressupost Municipal de 27’3 milions 

d’euros per a l’exercici 2023. Es tracta d’un pressupost 
contingut, davant d’un context social i econòmic 
marcat per la inflació i la crisi energètica, amb una 
variació a l’alça de l’1,49% respecte els comptes de 
l’any anterior.

Reforç de les polítiques de protecció social
El pressupost torna a incidir en la recuperació social 
i econòmica local, a la vegada que preveu fer front 
a la incertesa dels pròxims mesos.  Inclou despeses 
significatives que aposten clarament per les polítiques 
de protecció social, en àmbits com la gent gran, 

l’atenció social bàsica, l’educació o les polítiques 
de joventut.

Aposta per les polítiques d’entorn
Es manté ferma l’aposta per un dels eixos més potents 
com són les polítiques d’entorn, transició energètica 
i ecològica. Aquestes tenen continuïtat en àmbits 
com el foment de la mobilitat no contaminant, la 
gestió de residus i el medi ambient.

Principals inversions 
Pel que fa a les inversions, aquestes cauen un 35% i 
se situen en 2,18 milions d’euros. Les grans inversions 
del mandat es van planificar en els exercicis anteriors, 

preveient per a aquest exercici com a més destacades 
les derivades del compliment de subvencions.

Serveis de manteniment
En aquest àmbit, es manifesta la necessitat de 
preveure un increment en la despesa provocada 
per l’alça de preus dels subministraments bàsics i 
el materials emprats per al manteniment d’espais 
i equipaments

Els comptes es van aprovar amb el vot favorable 
de l’equip de govern, l’abstenció d’ARA i el vot en 
contra d’ERC –MES, Junts per Mont-roig Miami i 
Ciutadans.

Continua en marxa el procés participatiu per escollir quins dels 23 projectes 
finalistes es finançaran amb 300.000 euros del pressupost municipal del 

2023. Al tancament d’aquest butlletí municipal estaven a punt de finalitzar les 

votacions, a través de les quals, la ciutadania major de 16 anys empadronada 
al municipi, podia escollir els projectes preferits fins a esgotar el pressupost 
disponible.

·  Ajuntament

·  Participació ciutadana

PRINCIPALS  CONCLUSIONS

El pressupost per al 2023 
és de més de 27 milions d’euros

Un total de 23 projectes 
passen a la fase de votacions 

Els comptes incideixen en la recuperació social i econòmica local amb despeses significatives 
que aposten per les polítiques de protecció social i d’entorn 

300.000 €del pressupost municipal es destinaran als projectes que triï la ciutadania 

2 VALORACIÓ 
DE PROPOSTES 
I FILTRATGE 

3 VOTACIÓ 
DE PROJECTES
DEL 6 AL 17 de març

4 PRESENTACIÓ 
DE RESULTATS
22 de març
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Millora de l’accessibilitat 

a les platges

 El turisme

 L’esport 

La seguretat ciutadana

La mobilitat

Centres educatius 

Un cop avaluades 
per la Comissió Tècnica
de l’Ajuntament, segons 
criteris tècnics i econòmics

24 acceptades
dues d’elles agrupades 
en el mateix projecte 

TOTAL 23 PROJECTES 

50 denegades 
per diferents criteris tècnics

118 denegades 
per repetició

Els resultats de les votacions 
i els projectes guanyadors es 
donaran a conèixer 
el 22 de març. 

Tots els projectes 
presentats, la valoració 

econòmica i els informes 
de la comissió tècnica 
es poden consultar a:

INVERSIONS 
2023

2.182.461,04 €*

RESPECTE 
2022 1,49%

* Les principals inversions del mandat es van pressupostar en 
exercicis anteriors, especialment en el pressupost  de 2021, i es 
troben actualment en procés d’execució. Aquestes corresponen 

només a les de l’Ajuntament 

-35,04%RESPECTE 2022
LES INVERSIONS 
DISMINUEIXEN

Urb. pl. Girona:  
1.133.001 € 
Compra antic cinema:  
500.000 €
Compra nau:  
200.000 €
Punts de recàrrega:  
180.000 €

Amplia aquesta
 informació

1 RECOLLIDA

 

D'IDEES
 193 PROPOSTES 

PRESENTADES
PRINCIPALS

TEMÀTIQUES
AL GENER

AL FEBRER

27.350.592,04 €

5.371.298,20 € 6.641.107,00 €
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/ L'Ajuntament ja ha començat a treballar per trobar finançament per les dues noves fases

/ El projecte estarà a exposició pública fins al 3 de maig

El projecte bàsic i executiu de les fases 3 
i 4 de l’avinguda de Barcelona de Miami 

Platja es troba actualment a exposició 
pública. L’objectiu de l’Ajuntament és 
continuar amb la reurbanització de 
l’avinguda de Barcelona, en aquest cas, 
en dues noves fases, que arribaran fins a 
l'avinguda Maria Cristina, arranjant també  
la plaça de Tarragona i connectant el 
bulevard amb la nova via verda a través 
de l'avinguda del Mar. 

La tercera fase, que anirà des de plaça 
Tarragona (no inclosa) fins a avinguda 
Maria Cristina seguirà la línia engegada 
en les fases 1 i 2. És a dir, és un projecte 
continuista amb els projectes bàsics 
anteriors per tal de millorar l’avinguda; 
amb carril bici, prioritat per als vianants 
i zones de passeig, nou enjardinament 
i mobiliari urbà, entre d’altres. 

Per altra banda la fase 4, que trencarà 
amb les 3 anteriors, actuarà directament 
sobre la plaça Tarragona i l’avinguda del 
Mar tram sud. Aquesta té per objectiu 
convertir la plaça de Tarragona en el 
centre neuràlgic de Miami Platja, espai 
de trobada per fer activitats, festes, lloc 
d’esbarjo, així com endreçar la part sud 

L'executiu de dues noves fases de l’av. 
de Barcelona, a exposició pública
La tercera fase serà continuista amb les anteriors i comprèn el tram entre plaça de Tarragona 
(no inclosa) fins a l’avinguda Maria Cristina. La quarta frase actuarà sobre la plaça de Tarragona, 
per convertir-la en espai de referència de Miami Platja, i el tram sud de l’avinguda del Mar 

de l’eix que unirà el Parc Lilí, amb la futura 
via verda i el futur passeig de les cales.

El pressupost 
El pressupost base de licitació de les 
obres del projecte complert, amb una 
superfície d’actuació d’uns 26.600 m2, 
és de 3.866.131,50 euros (IVA inclòs), 
per al tram que va de la pl. Tarragona 
(exclosa) fins l’av. de Maria Cristina. Pel 
que fa a la fase 4 (plaça de Tarragona i 
l’av. del Mar - sud) és de  3.241.214,90 
euros (IVA inclòs).

L’Ajuntament ja ha començat a treballar 
en la cerca de finançament per les dues 
noves fases, amb l’esperança posada en els 
fons Next Generation o altres subvencions, 
que ja han finançat la major part de les 
fases 1 i 2.

El projecte, que ja s’ha publicat al BOPT 
i al DOGC es troba exposat al Taulell 
d’anuncis de l’Ajuntament, fins al 3 de 
maig, per tal que es puguin formular les 
al·legacions que es considerin convenients. 
En cas que no se’n presenti cap durant 
aquest termini el projecte esdevindrà 
aprovat definitivament.

Superfície d’actuació  26.600 m2 

 FASE 3
Pressupost : 

3.866.131,50€ (IVA inclòs).
De plaça Tarragona a Maria Cristina

FASE 4
Pressupost :

 3.241.214,90 euros (IVA inclòs).
Plaça Tarragona i avinguda del Mar

La segona fase, 
a punt d’acabar 

Les obres de la segona fase de l’avinguda de Barcelona han entrat ja 
en el període d’acabats. L’empresa constructora ha assegurat que els 
treballs continuen a molt bon ritme, fins i tot per davant del temps de 
cada fase. Així doncs, si es manté el ritme actual és possible que estiguin 
enllestides a finals d’abril o inicis de maig, abans del previst. 
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Després de mesos de preparatius amb 
el marcatge dels rails, aquest mes 

de març, s’ha iniciat el desmantellament 
de la línia ferroviària de la costa, al 
seu pas pel municipi.

Els treballs de seccionament dels rails 
han començat pel nucli de Miami Platja 
i està previst que s'allarguin diverses 
setmanes fins a completar els 10,5 
km de vies que travessen el terme 

Les obres del nou parc de la urbanització del 
Casalot ja s'han iniciat. Ha estat la setmana del 

20 de març, quan han començat els treballs per 
la reurbanització de l'encreuament situat entre 
el carrer Sortanelles i el carrer Alfons I, conegut 
popularment com la rotonda del Sant i que a 
partir d’ara i a petició del veïnat es dirà Parc de 
la Serra de Llaberia. 

L’objectiu és dignificar aquesta zona i millorar la 
circulació a través d’una transformació en la qual  
les voreres s'eixamplen i es millora la mobilitat. 
De fet, la rotonda es convertirà en una plataforma 
única de vianants i vehicles rodats. També disposarà 
de zones verdes, un parc infantil, mobiliari urbà 
i una parada d'autobús. 

La finalitat és dotar aquesta zona del municipi, d'un 
espai de lleure i de trobada, en una urbanització 
on hi ha prop de 1.000 persones empadronades 
i nombroses segones residències.

Comença, per fi, el desmantellament

S'inicien les obres del Parc de la Serra  de 
Llaberia, nou espai de lleure del Casalot

Els treballs de seccionament dels rails i retirada del balast s’han iniciat al nucli de Miami Platja i
està previst que durin diversos mesos. L'Ajuntament posa la vista ja en el següent pas: la via verda

/ Els treballs continuaran amb la retirada del balast (les pedres de la via)/ El primer que s'està fent és seccionar les vies i apilar-les a l'espera que trailers les retirin

municipal de Mont-roig del Camp. 
Un cop tallades les vies tindrà lloc 
l'extracció del balast (les pedres de 
granit que es col·loquen entre les vies 
del tren), previst per a finals del mes 
de març. 

Els treballs, que es poden allargar 
diversos mesos, finalitzaran amb 
l'extracció dels rails i les travesses 
de formigó.

Mentre no es completi tota l’extracció, 
continuaran operatius els passos de 
vehicles que l’Ajuntament va habilitar 
per tal de facilitar la mobilitat, un cop 
aquesta línia ferroviària va quedar en 
desús. 

Recordem que el contracte de 
desmantellament de l’antiga via del 
tren es va adjudicar el març del 2022 
a la Unió Temporal d’Empreses (UTE) 

formada per les companyies ASCH 
Infraestructuras y Servicios i Contratas 
Vilor amb un pressupost de 1.829.258,4 
euros (IVA inclòs). 

Amb aquest desmantellament es complirà 
la Declaració d’Impacte Ambiental que 
contemplava la desaparició d’aquest 
tram una vegada es va posar en marxa 
la variant Vandellòs-Tarragona del 
Corredor del Mediterrani.

Millores en l’ordenació
de la circulació a Via Marina
 
Paral·lelament s’estan duent a terme millores en 
l’ordenació de la circulació a la Urbanització Via 
Marina. Aquestes actuacions consisteixen en el 
canvi de sentit de diversos carrers, la creació 
d’una nova senyalització horitzontal i vertical i 
la d’un carril bici entre les dues rotondes de la 
carretera del Casalot, entre d’altres. L’objectiu 
és millorar la seguretat i la viabilitat de tota la 
urbanització, reduir la velocitat dels vehicles en 
alguns trams per tal d’incrementar la seguretat 
i fomentar la mobilitat sostenible.

Estat actual

Després
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El 5è grup empresarial coreà compra ILJIN, 
que es dirà ara Lotte Energy Materials
La nova direcció de la companyia coreana podria decidir ampliar a tres o a quatre el nombre de 
factories previstes a Mont-roig 

El gran grup empresarial Lotte Group, 
de gran abast internacional i el 5è en 

importància a Corea del Sud, ha absorbit 
ILJIN Materials, una transacció que s’ha 
fet efectiva aquest mes de març. Segons 
explica la premsa especialitzada del país, 
Lotte consolida, amb aquesta adquisició, 
la seva estratègia d’esdevenir líder en 
la fabricació de bateries per a vehicles 
elèctrics a nivell mundial. La compra 
d’Iljin Materials, productor d’elecfoil, 
component indispensable per a la fabricació 
de bateries, permetrà a Lotte Group 
controlar tota la cadena de producció. 

A l'espera de bones notícies
La nova direcció decidirà en les pròximes 
setmanes una possible ampliació en el 
número de fàbriques que construirà a 
Mont-roig, a la zona industrial de Els 
Comellarets. Si bé les confirmades són 
les dues que es van anunciar ara fa uns 
mesos, Lotte podria decidir que amplia 
aquesta projecció a tres, i fins i tot a 
quatre, el nombre de factories, el que 
suposaria ampliar també el nombre de 
llocs de treball previstos. En tot cas, des de 
l’Ajuntament es treballa des de fa temps 
amb l’opció que es puguin projectar més 

La direcció General de la Costa i el 
Mar ha confirmat a l’Ajuntament que 

les obres del Passeig de les Cales estan 
a punt d’adjudicar-se i que l’inici dels 
treballs serà imminent, amb la intenció 
de tenir-los acabats abans de finals d’any. 

Uns terminis ajustats relacionats amb 
la justificació dels fons europeus, que 
finançaran l’actuació, i que requereix que 
estiguin enllestides en aquests terminis. 
Recordem que fa més de vint anys 

Les anàlisis fetes al terreny, del 
tot inestable, les esquerdes i la 
confirmació que era insalvable 
(per part de personal tècnic) van 
accelerar la decisió: el 18 de març 
es va fer una demolició controlada 
per evitar el perill d’esfondrament. 

Tot i això, l’objectiu és poder recuperar 
aquesta icona de Miami Platja. 
Per aquest motiu, un cop estigui 
finalitzat el Passeig de les Cales i 
estabilitzat el terreny, l’Ajuntament 
té previst fer-ne una reproducció el 
més fidel possible a l’actual. El nou 
Torreó es construirà amb les restes 
que es puguin conservar de l’actual 
i s’ubicarà al mateix emplaçament 
però més a l’interior.

fàbriques amb l’objectiu de posar fàcil a 
Lotte la decisió d’ampliar el projecte inicial. 

Lotte Energy Materials ha explicat que 
planeja incrementar la capacitat de 
producció global de làmines de coure 

(Elecfoil) a 230.000 tones per a 2027 
des de les seves bases operatives de 
Malàsia, Mont-roig (Europa) i Estats Units. 
També ha llençat la previsió de generar 
al voltant de 5.300 milions de dòlars en 
vendes per a 2030.

El Passeig de les Cales, 
a punt de començar

Es reconstruirà 
el Torreó, 
enderrocat 
per seguretatLes obres tindran terminis ajustats, segons ha 

confirmat l'Estat, que ha de justificar la subvenció 
dels fons europeus abans de 2024

/ Es remodelaran més de 3 km de passeig amb l'objectiu de donar més valor a l'entorn

Aquest mes de març, l’alcalde Fran 
Morancho, i els regidors Yolanda 
Pérez i Jordi Alemany, acompanyats 
de tècnics municipals, han visitat les 
obres de la fàbrica que Kronospan està 
construint a Tortosa amb 800 operaris/
àries. Convidats per l’enginyeria IDP, 
una de les més importants de l’Estat, 
han pogut comprovar la magnitud 
dels treballs de construcció d’aquesta 
mega factoria que elaborarà panells 
de fusta. Aquesta gran obra serà 
assimilable a les que estan previstes 
per  l’empresa coreana Lotte Energy 
Materials (abans ILJIN) a Mont-roig. 
IDP és, de fet, l'enginyeria que ha 
contractat l'empresa coreana per 
a desenvolupar el seu projecte al 
municipi.

que l’Ajuntament va fer la tramitació 
urbanística per protegir aquestes cales 
i que es tracta d’un projecte llargament 
reivindicat.
L’actuació, que tindrà un cost aproximat 
de 9 milions d’euros, permetrà donar 
continuïtat al litoral de Miami Platja, 
millorant l’accés a les cales i naturalitzant 
l’espai. Aquesta, comprèn l’espai que 
va des de la Cala dels Àngels fins a la 
Cala dels Penyals (amb una longitud de 
passeig remodelat de 3.129,34 metres).

L’alcalde Fran Morancho  es va reunir a 
mitjans mes de febrer amb la Ministra 
per la Transició Ecològica i el Repte 
Demogràfic, Teresa Ribera, a qui li va 
traslladar el neguit local per la regressió 
de la costa.  Morancho li va demanar 
que s’estudiïn solucions específiques per 
aturar el retrocés i protegir la primera 
línia, més enllà de l’aportació de sorra 
que es fa periòdicament i que no acaba 
de solucionar el problema de forma 
integral i permanent. 

Ribera es va mostrar receptiva a la 
petició i es va comprometre a estudiar 
la problemàtica i a aportar solucions 
en aquest sentit.

Solucions 
a la regressió 
de la costa 

/ La trobada va tenir lloc conjuntament amb 
quatre alcaldes del Camp de Tarragona per 
tal de tractar temes d’importància al territori

És un conglomerat 
d’empreses multinacionals

Actua a països com: Xina, 
Tailàndia, Indonèsia, Índia, 
EEUU, Regne Unit, Polònia, 
Austràlia, Nova Zelanda

Té al voltant
de 90 empreses 
de sectors 
molt diferents

Té 60.000 treballadors/es 
arreu del món

Línies de negoci: 
alimentació, begudes, 

hotels, cadenes de 
botigues, serveis 

financers, indústria 
química, electrònica, 

noves tecnologies, 
construcció, publicitat

i entreteniment 

Fundada
el 1948

Considerat el 5è grup 
més important 

de Corea del Sud

Qui és LOTTE?
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La T-323 tindrà una via ciclable

Recta final pel nou 
Casal d'Avis

Millora de l’acústica 
de l'Església Vella

El Pla Local 
d'Habitatge, 
en marxaL’Ajuntament ha realitzat, durant el mes 

de gener, treballs de millora de l’acústica 
del Centre Cultural Església Vella. Per 
les pròpies característiques de l’edifici, 
sostres molt alts i un espai molt diàfan, 
l’Església Vella presentava un excés de 
ressò que complicava la sonorització de 
les activitats musicals. 

L’empresa Gravis, després d’executar l’es-
tudi tècnic, va col·locar uns plafons que 
absorbeixen el so i aïllen acústicament. 

El resultat és que el públic gaudirà d’un 
so més nítid i que la comprensió de la 
paraula serà més elevada gràcies a l’ajust 
de tot l’espectre de freqüències.

L'Ajuntament ha adjudicat la redacció 
del Pla Local d'Habitatge, un document 
que analitzarà la problemàtica local en 
aquesta matèria, i que definirà les actu-
acions que caldrà fer des del municipi 
per garantir el dret de la ciutadania 
a accedir a habitatges en condicions 
raonables.  En aquest sentit, durant els 
pròxims mesos es farà una diagnosi de 
la situació actual en matèria d'habitatge, 
tant pel que fa a la manca d'oferta de 
lloguer com l'encariment en els preus. 

Aquesta anàlisi es farà comptant amb 
participació ciutadana i servirà per 
proposar programes i actuacions que 
orientin la política d'habitatge del mu-
nicipi durant els pròxims 6 anys, amb 
l'objectiu d'atendre adequadament les 
necessitats residencials de la població.

La Generalitat ha tret a licitar la construcció d’una pista bici a la T-323, que 
unirà el poble de Mont-roig amb les urbanitzacions i àrees residencials 
d’aquesta via, així com la franja litoral del municipi. Amb una amplada 
de 2,5 m, anirà paral·lela a la carretera i tindrà una longitud de 5,2 km, 
començant a l’antic ramal de la N-340, ara anomenat carrer Partida Poblas 
fins a enllaçar amb el nucli de Mont-roig. 
La nova via ciclista també té com a objectiu la reducció de gasos d’efecte 
hivernacle associats a la mobilitat motoritzada en aquest àmbit, amb una 
intensitat mitjana diària d’uns 4.000 vehicles. El projecte contempla també 
dues zones d’esbarjo. 

El nou Casal d’Avis que s’ha construït 
al costat de la zona poliesportiva de 
Mont-roig està gairebé enllestit. El 
gruix principal de les obres ja està fet 
i aquestes setmanes es duen a terme 
els acabats. Recordem que les obres 
han consistit en la rehabilitació integral 
de l’edifici que fins ara allotjava el bar 
de la piscina i els vestidors i la construc-
ció d’un nou edifici adjacent integrat 
que comparteix zona d’accés.  A l’edifici 
existent hi haurà una sala polivalent 
de 150 m2, un despatx, una sala dià-
fana, un bany, una sala per podologia 
i una perruqueria. A la zona ampliada 
hi haurà la recepció, el bar-cuina, dos 
banys públics i un magatzem. 

Comencen les obres 
de l’ECOTECA 
El nou centre de recuperació i gestió de 
materials i educació ambiental (l’ECO-
TECA), serà una realitat abans que acabi 
l’any 2023. Aquest 15 de març ha tingut 
lloc l’acta de replanteig de les obres, 
que comencen aquest mateix mes. Els 
treballs s’han adjudicat a l’empresa García 
Riera, S.L. per import de 835.547,25 € 

sense IVA (1.011.012,17 € IVA inclòs). 
L’ECOTECA, que es construirà al carrer 
Paraguai, de la urb. Costa Zèfir de Mia-
mi Platja, vol convertir-se en un punt de 
referència per avançar cap a una nova 
cultura del consum, l’ús i la recuperació 
dels recursos. L’equipament comptarà 
amb diversos espais complementaris a la 
pròpia activitat d’un centre de recepció de 
residus. Així, el 50% de les instal·lacions 
estaran destinades a fomentar l’economia 
circular i la sostenibilitat.

·  En breu...

Una de les accions que preveurà 
l’EINA és l’actuació en edificis i solars 
abandonats per part de l’Ajuntament, 
que serà essencial en la revitalització 
del Nucli Antic. 
En aquest sentit, el consistori ja s’ha 
avançat amb la compra del solar de 
l’antic Casino i la casa del Portal de 
la Canal.

Diagnosticat l'estat del nucli antic, l'EINA 
entra en fase d'elaboració del pla d'acció
L’objectiu és revitalitzar l’àmbit de manera integral com es feia en els plans de barri, actuant en 
l'urbanisme, els equipaments, la mobilitat o el comerç

L’adjudicatària de l’EINA, l’Estudi Integral 
del Nucli Antic, ja ha enllestit la fase de 

diagnòstic i recollida de propostes. Una 
fase que donarà pas, ara, a l’elaboració 
tècnica d’un pla d’actuacions que cercarà la 
revitalització d’aquesta zona en molts àmbits, 
tal i com s’actuava en els antics plans de barri 
que la Generalitat va suprimir. En aquest 
sentit, es preveuran transformacions de 
caire urbanístic, en la mobilitat i el transport 
públic, la millora i creació de noves zones 
verdes, equipaments i espais públics, i 
l’impuls del comerç, entre altres. 

Quant a les accions per garantir l’accés a 
l’habitatge, quedaran més concretament 
recollides al Pla Local d’Habitatge, que 
elaborarà el mateix estudi d’arquitectura 
que està treballant l’EINA.

Pel que fa a la diagnosi, que s’ha fet durant 
els darrers mesos amb recollida d’informació 
i també amb participació ciutadana, ja està 
enllestida i es pot consultar ja a través del 
web municipal. Les conclusions són molt 

/ El Pla d’Acció determinarà les actuacions que es faran al Nucli Antic

interessants, i destaca el fet que ens trobem 
en avantatge respecte d’altres poblacions: 
hi viu un nombre de dones d’avançada edat 
que supera la mitjana del municipi, però 
també hi viu gent jove, moltes famílies i la 
població infantil també és superior respecte 
a la mitjana local. Actuar en aquest àmbit 
és una gran oportunitat per mantenir viu el 
nucli antic, no només com un punt d’atracció 

turística i patrimonial, sinó també com un 
espai viu per comprar, treballar, viure i 
gaudir del temps de lleure.

El Pla d’Acció determinarà les actuacions i la 
inversió que l’Ajuntament haurà d’assumir en 
els pròxims anys. De moment el pressupost 
municipal ja contempla els primers 300.000 
euros per al Nucli Antic. Consulta 

la diagnosi a:

·  Grans projectes
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La consellera de Cultura de la Generalitat, Natàlia 
Garriga, va visitar a finals de gener dos  dels elements 

patrimonials més importats del municipi. D’una banda, 
l’Ermita de la Mare de Déu de la Roca, declarada Bé 
Cultural d’Interès Nacional pel govern de la Generalitat 
el passat mes de maig i el Mas Miró, també BCIN des 
del 2006 i actualment en tràmits per formar part del 
Registre de Museus de Catalunya.

La consellera va visitar l’interior de l’Ermita, Sant Ramon 
i el seu entorn que va qualificar de “meravellós indret 

L’OME també ofereix:
• Suport en el procés d’escolarització
• Resol dubtes sobre les tramitacions de sol·licituds
• Informa i assessora a famílies nouvingudes, canvis de domicilis, escoles...
• Orienta per escollir centre educatiu
• Vetlla per l'escolarització obligatòria
• Dona a conèixer els projectes educatius i les jornades de portes obertes
• I molt més! 

El curs escolar 2023/2024  arrencarà 
el pròxim mes de setembre amb 

diverses novetats. I és que el departament 
d’Educació de la Generalitat ha escoltat 
les peticions de l’Ajuntament per adequar 
l’oferta educativa a les necessitats reals 
del municipi, solicitades a través d'un 
acord plenari.

En aquest sentit, ha confirmat que l’escola 
Marcel·lí Esquius tindrà dues línies a I3 
i dues també a I4. Aquest increment 
significa que per primera vegada hi 
haurà 2 línies a totes les escoles del 
municipi. Per aconseguir-ho, i poder 
aglutinar l’alumnat de la nova línia de 
I3 i I4 de l’escola Marcel·lí Esquius, està 
prevista la instal·lació de 2 mòduls de 
150 m2 cadascun en aquest centre abans 
d’iniciar-se el nou curs escolar.  

El compromís de la Generalitat és que 
a mesura que avancin aquests grups 
s’instal·lin més mòduls i pugui acabar 
sent una escola de 2 línies en tots els 
nivells. Cal recordar que entre les peticions 

de l’Ajuntament hi ha la d’impulsar el 
projecte definitiu per construir l’edifici 
de l’escola, de tal forma que la comunitat 
escolar pugui gaudir d’unes instal·lacions 
dignes, quan es compleixen ja gairebé 
15 anys de la seva creació.

Aquestes noves línies permetran equilibrar 
el repartiment de l’alumnat com l’oferta 

educativa, consolidant adequadament 
dues línies per centre escolar (el curs actual 
l’escola Mare de Déu de la Roca en té 2; 
Marcel·lí Esquius 1 i Joan Miró 3). De fet, 
a I3, hi haurà una ràtio 18 alumnes als tres 
centres, per garantir l’escolarització de 
l’alumnat empadronat al municipi. Aquest 
fet permet també que la matrícula viva no 
es concentri sempre a l’escola Joan Miró.

Oferta de 6 grups a 1r d’ESO
Per altra banda, un altre dels acords adoptats 
a la Taula Local de Planificació de l’oferta 
educativa de Mont-roig del Camp amb el 
Serveis Territorial d’Educació a Tarragona, 
que va tenir lloc a finals d’any, és que 
l'institut Miami tingui 3 grups a primer 
d’ESO el curs vinent. D’aquesta forma 
hi haurà un total de 6 grups en aquesta 
etapa educativa, fet que permetrà reduir 
també les ràtios d’alumnat per classe.

El Concurs Literari Vila de Mont-roig, 
que arriba a la seva edició quaranta-

dos, torna a comptar amb la categoria 
de poesia local, que està adreçada a 

aquelles persones empadronades al 
municipi que escriguin versos amb 

l’objectiu de fomentar i valorar 
el seu treball poètic, amb 

un premi valorat amb 200 
euros. Per altra banda, cal 
destacar també que en 
aquesta edició, el premi 
de microrelats haurà 
d’incloure la paraula 
ERMITA amb motiu que 
l’any 2022 l’Ermita Mare 
de Déu de la Roca va 

ser declarada Bé Cultural 
d’Interès Nacional (BCIN).

La consellera 
de Cultura posa 
en valor dos 
dels BCIN més 
importants 
del municipi

Torna el Concurs 
Literari Vila 
de Mont-roig

Es consolida l’Oficina 
Municipal d’Escolarització

Va visitar i elogiar l’Ermita
de la Mare de Déu de la Roca 
i el Mas Miró

Fins al 15 de juliol es podran 
lliurar els originals d’aquesta 
42a edició

Durant el període de preinscripcions escolars
ja ha atès a més de 60 famílies!

/ Els regidors i regidores de l’Ajuntament i els membres del 
Patronat de la Mare Déu de la Roca amb la Consellera de Cultura

·  Cultura

en perfecte equilibri entre la natura, la fe, la història i 
les llegendes”.

Després de conèixer l’Ermita, la consellera es va 
desplaçar fins al Mas Miró on, de la mà de la seva 
directora, Elena Juncosa, va descobrir el lligam entre 
Joan Miró, la terra i Mont-roig. De fet, aquesta visita 
va tenir lloc dies després que la mateixa consellera 
de Cultura signés la proposta de resolució per la 
qual s’inscriu la Fundació Mas Miró al Registre de 
Museus de Catalunya. 

·  Educació

Les línies d’escolarització creixeran 
el pròxim curs 2023-24
S'afiança l'augment de la població, per la qual cosa es guanyen línies a 
l'institut Miami i a l'escola Marcel·lí Esquius, on s’hi instal·laran 2 mòduls nous

Per primera vegada les 
tres escoles del municipi 
tindran 2 línies a I3

S'instal·laran 2 mòduls 
de 150 m2 cadascun a 
l’Escola Marcel·lí Esquius

Ràtio de 18 a Infantil a les 
tres escoles del municipi

El Ple del 8 de juny de 
2022 va aprovar demanar 

al Departament d’Educació 
algunes d’aquestes millores 

/ Els nous mòduls s’ubicaran en aquesta zona 
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L’Ajuntament continua desenvolupant 
una seguit d’accions per tal de millorar 

l’ocupació al municipi i també generar 
noves oportunitats entre tota la ciutadania, 
especialment en alguns segments de la 
població que tenen més dificultats per 
accedir al món laboral, com les dones. Cal 
tenir en compte que, al nostre municipi, 
l'atur femení dobla el masculí.

En aquest sentit, l’Ajuntament participa 
al programa de la Fundació de Dones 
SURT. De les 27 dones seleccionades al 
Baix Camp, 11 són de Mont-roig i Miami 
Platja. 

Pel que fa a la Borsa de Treball Municipal, 
des de la posada en marxa, s’han inscrit 
un total de 563 persones, 172 de les quals 
són de Mont-roig i les 391 restants de 
Miami Platja. L’any passat, aquest servei 
va tramitar 96 ofertes. 

Per últim, es col·labora també amb el 
programa Incorpora de la Fundació la 
Caixa, que es fa juntament amb el Taller 
Baix Camp i que ofereix un servei gratuït 
d'intermediació laboral de persones en 
situació de risc d'exclusió social. El col·lectiu 
prioritari són les persones amb discapacitat, 

ampliant la intermediació laboral cap a 
altres col·lectius amb risc d’exclusió social.

Espai Entrevistes
L’Ajuntament ha tornat a posar en marxa 
l’Espai Entrevistes que permet a les empreses 
que ofereixen llocs de treball entrevistar 
les persones que prèviament s’han apuntat.

En l’edició d’enguany, l’Espai Entrevistes 
ha tingut lloc els dies 16 i 17 de març a 
Miami Platja i en total 18 empreses del 
municipi han ofert més de 200 vacants. La 
major part dels llocs de treball que s’han 
ofert són del sector de la restauració i 
l’allotjament turístic. 

 Més formació 
ocupacional
Aquesta primavera tornen els cursos de 
formació ocupacional amb tres propostes: 
un curs gratuït per a manipulador/a 
d’aliments i intoleràncies alimentàries; 
un curs d’animació turística que tindrà 
un preu de 30 euros. Per últim, el tercer 
curs, també amb un cost de 30 euros, serà 
d’ajudant/a de cuina. Les preinscripcions cal 
fer-les a promocio@mont-roig.cat.  A banda 
d’aquests cursos, a  www.aulamentor.es 
s’hi poden trobar més de 200 cursos que 
es poden fer en línia.

L’Ajuntament de Mont-roig del Camp, a 
través de Mont-roig Miami Turisme, ha 

dut a terme en les últimes setmanes diverses 
campanyes de comunicació centrades en 
els mercats prioritaris i estratègics de la 
nostra destinació turística, com el mercat 
català i espanyol, amb un enfocament 
especial a l'eix de l'Ebre, que inclou 
Saragossa, Navarra, País Basc, entre altres 
destinacions.  Totes aquestes accions s’han 
fet  en mitjans off-line i també on-line, ja 
que els mitjans digitals i les xarxes socials 
cada vegada tenen més acceptació en 
qüestions relatives a la promoció turística 
i des de Mont-roig Miami Turisme ja fa 
molt de temps que s’ha fet una aposta 
decidida en aquest sentit.

D’altra banda, l’Ajuntament, al costat d’altres 
ajuntaments i empreses turístiques de 
la Costa Daurada i l’Ebre, s'ha sumat de 
nou al Conveni Corner de la Diputació 
de Tarragona, gràcies al qual es podrà 
mostrar l’oferta turística del municipi en 
cinc fires: Fitur de Madrid, Andorra la Vella, 

Expo du Vélo, B Travel i Desafío Lagos de 
Covadonga.  Per tal de dinamitzar l’activitat 
econòmica durant aquesta època de l’any.

També, Mont-roig Miami Turisme ha 
organitzat la 2a edició del Campionat 
de Patates Braves, una iniciativa molt 
popular amb la participació d’una 
vintena d’establiments que han recollit 
més de 1.000 votacions només durant la 
primera setmana per escollir l'establiment 
guanyador. 

A més, del 31 de març al 2 d’abril, la Plaça 
Girona acollirà una nova edició de la Fira 
del Vi de Miami Platja, amb novetats com 
tastos, una zona gastronòmica, música 
en directe i activitats per a tota la família. 
En aquesta fira hi participaran diversos 
cellers de les denominacions d’origen 
del territori.

Intensa activitat per fomentar 
l’ocupació, sobretot de dones 

Tot a punt per a 
la temporada 
turística

L’Ajuntament continua treballant amb la Borsa de Treball Municipal, l’Espai 
Entrevistes i els programes Incorpora i amb la Fundació de Dones Surt

Mont-roig Miami Turisme ha intensificat 
la promoció per consolidar el mercat interior 
i de proximitat

/ Campanya turística primavera 2023

Les previsions són 
optimistes, un cop 
recuperada l'activitat

Consulta les subvencions:
empreses i emprendors/es
Obertes fins al 30 de juny!

Borsa
de treball

/ S'han fet més de 200 entrevistes en dues 
jornades al centre polivalent

·  Turisme

/ S'espera que la Fira del Vi torni a omplir 
la plaça Girona
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Som en els darrers mesos de mandat: el 28 de maig 
hi haurà eleccions municipals i estarem convocats de 
nou per a escollir el govern del nostre Ajuntament per 
als propers 4 anys. Ara ens pertoca fer balanç: han 
estat 4 anys gairebé desaprofitats, on la manca d’una 
visió estratègica i integradora del nostre municipi 
per part de l’equip de l’alcalde Morancho ha impedit 
aprofitar totes les oportunitats que se’ns presentaven, 
des del punt de vista econòmic, social i cultural. Hem 
trobat a faltar lideratge i amplitud de mires.
No podem obviar aquelles iniciatives municipals 
que han reeixit:

• El nou conveni de recollida d’escombraries i 
servei de neteja amb Secomsa, l’empresa comarcal, 
que ha estat una de les nostres reivindicacions i 
eixos principals de treball; pendent d’aprovar.
• La iniciativa participativa 10 Dones 10 Carrers, 
adreçada a feminitzar el nomenclàtor del municipi 
(inexplicablement sense executar).
• L’anunci de la important inversió industrial de 
la multinacional sud-coreana ILJIN a Mont-roig del 
Camp, amb l’impuls determinant del Departament 
d'Empresa i Treball de la Generalitat. Aquest 
projecte comportarà enormes transformacions 
socials, econòmiques i urbanístiques que marcaran 
la direcció de les futures generacions i en les 
quals la gent d’Esquerra serem la garantia que 
aquest procés s’encari amb rigor i solvència. 

Però el llistat de problemes sense resoldre s’eternitza, 
mandat rere mandat. Aquests són alguns dels més 
significatius:

• Ens trobem amb una situació de 8.042.586 € 
d’impostos impagats, gairebé el 33% del pressupost 
anual. És inacceptable i algú haurà de passar 
comptes. Com pot ser que l’Ajuntament deixi 
perdre aquests ingressos? 
• S’ha enquistat el retard inaudit en la concessió de 
llicències municipals (obres, permisos, activitats…) 
i altres tràmits municipals, que provoca perjudicis 
innecessaris a famílies i empreses.
• S’ha establert com a costum incomplir els 
terminis legals en l’aprovació dels pressupostos 
municipals. Malgrat les prioritats i les urgències 
son moltes, cap dels 4 anys d’aquest mandat s’han 
aprovat els pressupostos abans de finalitzar l’any. 
• Han cancel·lat la construcció del Centre 
Sociocultural de Mont-roig, un equipament 
imprescindible, malgrat estar pressupostat. La 
cultura no és una prioritat?
• S’ha incrementat la taxa d’escombraries, que 
ha afectat en especial al nucli de Mont-roig. Tampoc 
hem donat el nostre acord a transformar en un 
preu públic la taxa de residus per als càmpings 
del municipi, amb el pitjor dels resultats, ja que els 
càmpings s’han desvinculat del servei municipal i, 
per tant, l’Ajuntament ja no té aquests ingressos.
• S’ha produït una gestió erràtica del procés 
de concessió de les guinguetes de platja i del 
servei de socorrisme, que ha deixat fora -potser 
de forma gairebé irreversible- a empreses del 
municipi. 
• S’ha dut a terme recentment una enquesta 
electoral encoberta amb l’excusa de conèixer el 
nivell de satisfacció sobre els serveis de l’Ajuntament.

Últim Comunica del mandat 2019-2023. Si fos Nadal,  
cantaríem  FUM FUM FUM, perquè això és el que 
ha estat.
En aquests quatre anys, les accions de comunicació de 
l’equip de govern que paguem entre tots nosaltres,   
sempre han amagat les mancances en la seva gestió 
i malauradament, les ha sofert tota la ciutadania. 
Ho hem denunciat en els plens i en xarxes socials 
i allà a on ens ha estat possible. Un municipi com 
el nostre no es mereix uns governants com els que 
hem tingut aquests quatre anys. 
Els únics projectes finalitzats han estat el nou casal 
d’avis a Mont-roig, que  ja va tenir un increment de 
costos de 140.000 euros només un mes després 
de la signatura del contracte, un espai per a gossos 
Miami Platja i la segona fase de l’avinguda Barcelona 
amb un increment en la licitació inicial de 400.000 
euros per poder-la acabar. Tres projectes en 4 anys? 
L’equip de govern ens ha inflat el cap amb els fons 
Next Generation. Però on són?? Quan arribaran??? 
Com els gestionaran?? Parlen de 42 milions d’euros 
en el seu Comunica,  però són incapaços de gestionar 
l’enllumenat d’una rotonda d’entrada a Mont-roig 
des de l’autovia, i que hem denunciat insistentment 
per la falta de seguretat que això suposa. 
L’aprovació dels pressupostos sempre ha anat 
endarrerida. En cap cas, l’actual alcalde mai no ha 
volgut negociar amb la resta de grups municipals. 
S’ha estimat més comprar el vot d’una regidora i 
trencar el grup municipal. La política és negociació 
i aquesta paraula no forma part del vocabulari de 
l’alcalde. 
El que fa molt bé és gastar els nostres diners, no els 
seus, sense coneixement, amb projectes sense sentit 
que no generaran riquesa al municipi,    preparant 
campanyes electorals encobertes amb els processos 
de participació ciutadana dels que exclou la resta de 
grups municipals i realitzant enquestes de satisfacció 
ciutadana que, de fet, és una enquesta electoral, per 
copsar com li anirà al Sr. Morancho en les pròximes 
eleccions. 
Quedaran projectes pendents i necessaris que l’equip 
liderat pel senyor Morancho no ha sabut tirar endavant: 
el sociocultural de Mont-roig, amb un pressupost 
aprovat des de 2019 i que ha estat substituït de 
pressa i corrent per una pista poliesportiva projectada 
amb traïdoria i nocturnitat i el poliesportiu lleuger 
de l’Escola Mare de Déu de la Roca.
I  la inversió de la famosa fàbrica Iljin? La primera 
notícia és que començaria a produir el 2024. Gràcies a 
la incapacitat en la gestió municipal, ja s’endarrereix 
a 2025 tot i que es dedica el 100% de recursos 
a aquesta empresa, descuidant la ciutadania, els 
habitants del municipi: encara no s’ha mogut ni un 
tros de terra i només tenim un manifest d’intencions 
signat per les dues parts. Poseu-vos les piles!!!! I no 
deixem perdre 500 llocs de treballs.
Orgullosos de la feina feta i de la que farem sense 
haver sigut  la crossa d’aquest equip de govern ni 
d’aquest alcalde.
 
I el 28 de maig eleccions. Ull i aprenem la lliçó. Serem 
i avançarem com a municipi segons a qui votem!!!!

Arribem al final del mandat i toca fer balanç. Som 
inconformistes, perquè sempre volem fer més, però 
mirem enrere i la sensació és positiva, malgrat els 
dos anys d’aturada per la pandèmia. 
Vivim per fi l’esperat desmantellament de les vies de 
costa després d’anys de lluitar-ho. La transformació de 
l’Av. Barcelona continua i seguirem amb la remodelació 
de l’N-340 fins a Cambrils; hem aconseguit una 
passera per unir les urbanitzacions amb Miami; ja 
estem treballant en un pla de barris per al Nucli Antic 
i una nova zona esportiva per Mont-roig. 
Hem construït un nou centre de Serveis Socials a Miami, 
i millorat els protocols d’atenció. Vam garantir un escut 
social durant la pandèmia de la Covid-19, atenent 
prioritàriament als sectors més vulnerables. La gent 
gran han estat la nostra prioritat, hem creat la regidoria 
i posat en marxa un nou servei d’acompanyament i 
un programa d’activitats que fomenten l’envelliment 
actiu i la socialització, evitant la solitud no desitjada. 
Hem construït un nou casal d’avis a Mont-roig, a punt 
de posar-se en marxa. 
Hem millorat l’acústica de l’Església Vella i estem 
treballant per sonoritzar el teatre del Centre Polivalent; 
hem potenciat els premis literaris, hem posat en valor 
el nom del nostre municipi a través d’un dels genis 
més universals de la història com és Miró, amb la 
celebració del Centenari del quadre de La Masia i 
el nostre suport al projecte del Mas Miró. Hem creat 
nous festivals i propostes, i ampliat festes majors amb 
l’objectiu que siguin de gaudi per totes les franges 
d’edat i públics diversos. 
En Joventut, hem canviat i millorat la nostra atenció 
al col·lectiu, actuant a través dels instituts, activant 
programes per detectar casos relacionats amb la 
salut mental i sexoafectiva. En qüestions de gènere 
hem incidit en la coeducació i la prevenció de tota 
mena de violències o assetjaments.  
En Transició Ecològica, hem creat la regidoria i assumit 
la nostra responsabilitat actuant amb total compromís 
contra el canvi climàtic. Instal·lant plaques solars per 
abastir edificis municipals, incentivant la mobilitat 
en transport elèctric i fomentant l’ús de la bicicleta. 
Renaturalitzant i protegint les platges, treballant per 
canviar el sistema de recollida i gestió de residus i 
fomentant l’economia circular. 
Hem actuat per diversificar els sectors econòmics locals, 
apostant per inversions industrials que generaran més 
riquesa, i així, aconseguir que les generacions futures 
tinguin més oportunitats laborals qualificades. Estem 
avançant cap a un model turístic més sostenible, per 
atraure públics més responsables mediambientalment, 
alhora que generem nous models de negoci per a 
empreses locals turístiques i de serveis.
Hem fet tot això i més, i ho hem fet comptant amb 
la gent, escoltant la ciutadania, avançant cap a un 
model de cogovernança. Incrementant la influència 
del nostre municipi en el territori i en administracions 
superiors, amb una actitud ambiciosa que ens ha 
portat a aconseguir que l’Estat inverteixi 42 milions 
d’euros en el nostre municipi. 

·  Opinió dels grups municipals

g.m.psc@mont-roig.cat g.m.jxmm@mont-roig.cat

(Quasi) 4 ANYS 
DESAPROFITATS.

BON VENT 
I BARCA NOVA

FEM 
BALANÇ 
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Aquest cop  volem fer una reflexió sobre la gestió de 
les Administracions en l'actualitat, un tema amb el que 
de ben segur us hi heu topat. L'Administració pública 
és l'organització burocràtica que serveix perquè els 
poders públics exerceixin les seves funcions.
Avui dia les Administracions de les que tant depenem 
(Generalitat, Govern central, Ajuntament...), en lloc de 
donar solucions i resposta eficaç a les problemàtiques 
que afecten al ciutadà/ana, acaben sent tot el contrari 
i ens trobem en que no hi ha resposta... o bé ens 
diuen que no es pot solucionar o que potser més 
endavant...
En cap moment ens referim a les persones que hi 
treballen, les quals hi posen tot l'esforç per ajudar-
nos a superar tots els entrebancs administratius. Són 
els Equips de Govern, la Direcció, els que no tenen 
la capacitat de mostrar-se resolutius en els afers que 
afecten al veí i la veïna del municipi.
Votem cada quatre anys perquè ens representin i ens 
governin persones que ens busquin solucions i ens 
facin la vida més fàcil, en això consisteix la democràcia. 
Les votem i els votem dipositant la nostra confiança 
en elles i ells, perquè gestionin les Administracions de 
la millor manera possible i millorin així la nostra vida.
En cap cas votem perquè se'ns plantegin obstacles, 
dificultats, pegues i entrebancs en el nostre dia a dia. 
Però tampoc votem perquè amb una gran obra ens 
facin creure que així la nostra vida va millor mentre 
no es resol la problemàtica particular amb celeritat.
Del teu Ajuntament esperes que, com a Administració 
pública més propera a tu, tingui la sensibilitat, i 
més en un poble, d'ajudar-te a resoldre i gestionar 
correctament qüestions de la teva vida en les quals hi 
intervé l'Administració. Lluny de trobar-nos en aquest 
punt ideal, el nostre Ajuntament, des de fa ja bastant 
de temps, ha esdevingut una Administració freda 
on es fa difícil o impossible trobar-hi solució.
Esperem i desitgem que el proper Equip de Govern 
recuperi aquesta sensibilitat perduda cap als veïns 
i les veïnes del nostre municipi, prioritzant sempre 
les individualitats als grans projectes, QUE TOTS I 
TOTES VOLEM, però tenint present que aquest/a 
contribuent mai s'ha de deixar aparcat perquè ell 
i ella, amb els seus impostos fan que es puguin 
realitzar els grans projectes dirigits a la comunitat.
Al darrer Pressupost aprovat el mes passat es destinen 
8 milions d'euros a Personal per resoldre els temes 
que afecten als ciutadans/es. Esperem i confiem 
que el nou Equip de Govern els utilitzi prioritzant 
el benestar de les persones començant per resoldre 
amb premura els temes administratius que afecten 
individualment.
Que tingueu un molt bon inici de Primavera, una 
bona Setmana Santa i esperem que plogui pel bé 
de tots i totes...
Rebeu de part nostra una salutació ben cordial,

Grup ARA

Último Comunica antes de las elecciones, agradecemos 
al equipo de gobierno este gran espacio que nos 
ceden para nuestra crítica, ellos ya han utilizado toda 
esta revista para hacer propaganda preelectoral y 
tienen la vergüenza de decirnos “que aportemos en 
los plenos que es donde tenemos que debatir lo que 
hacen y no en redes sociales, en la calle incluso en 
bares”; tener al servicio del equipo de gobierno el 
dinero de los ciudadanos y los recursos municipales 
para utilizarlos a su antojo preelectoralmente en el 
Comunica, incluso en radio y prensa, ese tipo de 
publicaciones pagadas con  dinero público tendrían 
que estar prohibidas por ley.

 ¿Qué han ejecutado en 4 años?  subida de impuestos, 
un tramo de la 340 y el otro sin terminar, un casal de 
gente mayor en Mont-roig y NADA MÁS. ¿Donde 
están los Coreanos? Ni el terreno han comprado.

Entrando en materia, de nuevo presupuestos municipales 
prorrogados fuera de tiempo, presupuestando un 
parking de bicicletas en la Plaza Gerona por valor 
de UN MILLÓN DE EUROS, algo fuera de lugar.

Tenemos un gasto en personal de 8 millones de 
euros por año, aunque no dudamos del sacrificio y la 
voluntad de trabajo del personal del ayuntamiento 
algo falla cuando, no funciona el mantenimiento 
en general, las licitaciones quedan desiertas, los 
presupuestos que deben estar meses antes no se 
consiguen y ver como casi nada funciona correctamente... 
todo son retrasos que se convierten en créditos y 
más créditos así llevamos 18 millones de deuda, 
deuda para ejecutar obras que nunca llegan... nueva 
zona deportiva Mont-roig, polivalente Mont-roig, 
tercera fase 340, ecoteca (deixalleria en Costa Zèfir) 
y ecoespai (esperemos no lleguen y eso que nos 
ahorramos) ¿Volveremos a ver las imágenes ya de 
basuras desbordadas y falta de limpieza?, ya lo 
denunciamos hace 8 años y todo seguirá igual o peor.

Por lo menos plagiar programa electoral si saben, 
¡y sí! nos pondremos la medalla de lo que nos 
han copiado: AGENTES CÍVICOS, CÁMARAS DE 
VIGILANCIA, PUENTE CASALOT-MIAMI, NUEVA PLAZA 
JAÉN, ZONAS DEPORTIVAS EN PISTAS DE VERANO, 
PARQUE ADIESTRAMIENTO PARA PERROS, no nos 
importa que nos copien y que no nos citen, que cojan 
nuestras medidas es un halago para nuestro trabajo, 
lo que nos importa es que las apliquen y lo hagan 
bien, no estamos de acuerdo con la gestión de los 
agentes cívicos por ejemplo, dinero mal invertido 
dada la escasa formación de los mismos.

Tú decides tu futuro, por los tuyos, 
CS Miami/Mont-roig.

Este es el último Comunica del mandato, una legislatura 
que ha sido excepcional a causa de una pandemia 
que nos arrasó de repente, sin información sobre 
las consecuencias del virus, sin certezas y sin guías 
para gestionarla. 

A pesar de no saber qué pasaba, qué pasaría y cómo 
debíamos actuar, este ayuntamiento, este equipo 
de gobierno, fue valiente y supo avanzarse en sus 
decisiones, tomando medidas antes que muchas otras 
administraciones públicas. Así nos lo reconocieron 
en muchos sitios, fuimos un municipio ejemplar 
y hay que estar orgullosos de ello. Nunca nos 
faltaron mascarillas ni geles para proteger a nuestros 
trabajadores, tuvimos informes de la Policía Local 
que nos anticiparon las medidas preventivas que 
debíamos tomar antes que se agotaran los recursos. 
Todo el personal se organizó para actuar, para ayudar 
a quien más lo necesitó. 

Hay que volver a felicitar a todos los que lo hicieron 
posible, fue un trabajo en equipo muy valiente y 
admirable. Hay que seguir dando las gracias a todos 
los que actuaron desinteresadamente superando 
sus miedos y anteponiendo el bien común. 

Desde nuestro grupo recuperamos este agradecimiento, 
que ya hicimos, casi tres años después: a los voluntarios 
y voluntarias, a Policía Local, a los trabajadores y 
trabajadoras del Ayuntamiento, de Nostreserveis y 
de Nostraigua, a los compañeros y compañeras de 
gobierno. Todos dieron más del 100%, todos hicieron 
grande su trabajo y las decisiones que tomamos.

En este último Comunica no queremos repasar 
detalladamente las últimas obras comprometidas 
y que hemos realizado, sólo poner en valor que 
desde nuestro pequeño grupo hemos sido decisivos 
en las inversiones que eran necesarias para nuestro 
municipio. A veces han sido inversiones importantes, 
y muchas otras veces pequeñas y poco vistosas pero 
tan o más necesarias, como las de la red de agua 
y alcantarillado. Lo hemos hecho, además, dando 
trabajo a empresas locales, a quienes, sobre todo 
desde Nostraigua, se contrató para ayudarles a 
superar la crisis generada por la pandemia.
Tenemos entera confianza en que, en el próximo 
mandato, seguiremos trabajando por nuestro 
municipio y para la gente como siempre hemos 
hecho. Mejorar nuestro pueblo siempre ha sido 
nuestro compromiso.
Nos vemos pronto!

·  Opinió dels grups municipals

Tú decides en Mayo... 
o Más impuestos 
o Más Ciudadanos.

Seguiremos trabajando 
por el municipio, como 
siempre hemos hecho

Esperant 
els Canvis...
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L’Àrea d’Esports de l’Ajuntament de Mont-roig del 
Camp ha presentat les dades d’utilització de les 

instal·lacions municipals dels últims 12 mesos, de 
les quals se’n desprèn que el 2022 ha estat un any 
molt positiu, ja que s’ha doblat el nombre d’usuaris 
i usuàries dels gimnasos respecte fa 12 mesos. En 
concret, s’ha passat de 290 usuaris/usuàries a finals 
de gener de 2022 al 617 del mes de gener del 2023. 

Aquest gran increment cal vincular-lo a les millores 
que hi ha hagut a les instal·lacions i també al nou 
servei de monitoratge a través d’una empresa externa, 
així com l’atenció personalitzada a les sales de 
fitness que ofereix el personal de la mateixa Àrea 
d’Esports. A més, molts usuaris i usuàries aposten per 
la fidelització, duplicant els abonaments trimestrals 
que han passat de 75 ara fa un any als 155 del primer 
trimestre del 2023.

L’increment cal situar-lo a partir del mes de març, que 
és quan va començar a operar la nova empresa que 
s’encarrega del monitoratge de les classes dirigides 
d’últimes tendències i l’assessorament individualitzat 
sense cost afegit que s’ofereix a les sales de fitness. 
Aquesta millora en la gestió ha anat en paral·lel a 
l’ampliació dels gimnasos municipals de Mont-roig 
i de Miami Platja, amb més bicicletes a les sales 
de ciclisme, una nova sonorització i el servei de 
classes virtuals.

Esports activa la gent gran del municipi
L’altre gran creixement d’aquest 2022 cal buscar-lo 
en les sessions gratuïtes dirigides a la gent gran 
que era un dels grans objectius d’Esports. Aquests 
han passat de poc més de 65 participants entre els 
dos nuclis, a 210, triplicant, per tant, els usuaris i 
usuàries que s’han apuntat a les diverses activitats. 

L’Ajuntament recupera la Gala de l’Esport el 
diumenge 26 de març al Poliesportiu de Mont-

roig, després que el 2020 sigués un dels primers 
actes que es va haver de suspendre a causa de la 
Covid.  Ara, amb la situació normalitzada es vol 
tornar a retre un homenatge a l’esport local i als 
seus protagonistes pels mèrits aconseguits en 

els últims quatre anys, del 2019 al 2022, ja siguin 
premis, ascensos, campionats, etc. Recordem 
que aquesta gala va néixer amb la intenció 
de reconèixer l’esforç, la dedicació i els èxits 
assolits de les entitats esportives i esportistes 
del municipi. Actualment una vintena d’entitats 
i més de 300 esportistes locals. 

El nostre municipi ha vist com les diverses curses 
atlètiques han assolit un gran èxit. Des de la 
Crematorrons de Miami Platja, amb 250 participants, 
passant per una nova edició de la cursa i caminada 
de muntanya 4 Termes organitzada pel CE l’Areny 
amb el suport de l’Escola d’Atletisme de Mont-
roig, amb prop d’un miler de participants, fins a 
la cursa de resistència The Last Backyard Ultra a 
la zona de Via Marina amb 200 participants. La  
propera cita és la Mitja Marató de Miami Platja 
que tindrà lloc el proper 8 d’abril amb curses de 
21, 10 i 5 quilòmetres i també la 4 Termes Kids 
que tindrà lloc el 16 d’abril per a nens i nenes 
de 5 a 18 anys. 

La dotació d’aquesta línia de subvencions és 
de 23.000 euros i el termini per presentar-les 
finalitza el dia 25 de març.

A què és dedica?  
Som una perruqueria unisex.

Projectes de futur immediat?   
Volem renovar el mobiliari i conti-
nuar formant-me per poder millorar 
professionalment.

Com s’imagina la seva empresa 
en 10 anys? 
M’agradaria poder tenir més tre-
balladors.

A què és dedica?  
Som una empresa de serveis immo-
biliaris especialitzada en la compra, 
venda i lloguer de propietats en les 
millors zones de la Costa Daurada.

Projectes de futur immediat?   
Volem complir amb els objectius 
que ens hem marcat.

Com s’imagina la seva empresa 
en 10 anys? 
Volem continuar treballant com ho 
hem fet fins ara, amb la mateixa 
il·lusió que el primer dia.

En què es diferencia de la com-
petència? 
Crec que les nostres propostes 
ofereixen un estil més modern i 
molt natural.

Per què hem d’escollir la vostra 
empresa en lloc d’un altre? 
Perquè estic sola a la part alta del 
casc antic de Mont-roig i és una 
zona immillorable. 

En què es diferencia de la com-
petència? 
Per l’honestedat en la nostra feina 
diària.

Per què hem d’escollir la vostra 
empresa en lloc d’un altre? 
Nosaltres oferim un treball amb 
professionalitat, amb molta impli-
cació amb el nostre client i amb el 
màxim servei possible.

  2009
  1  treballadora
  977 83 89 01 / 676 03 78 51

  C. d’Amunt, 74 B de Mont-roig 

   cubperruquers@gmail.com

  2000
  2 treballadors/es
   682 299 926 / 977 810 683

  Av. Barcelona 78, local 2 de 
Miami Platja

   www.novacasa.es    

Participa en aquest nou espai dedicat a visibilitzar i promocionar les microempreses i persones autònomes 
del municipi. Inscriu-te enviant un correu electrònic a promocio@mont-roig.cat

Coneixem les empreses del municipi

Entrevista a 
Cristina Alfanjarín 

Entrevista a Rosa Jardí 
copropietària amb Ana Burgos

‘VULL SEGUIR FORMANT-ME
 PER PODER MILLORAR’

‘TENIM LA MATEIXA IL·LUSIÓ QUE 
EL PRIMER DIA’

Cub 
Perruquers

Novacasa 
Immobiliària  

·  Esports

·  Promoció econòmica

S’incrementa l’ús 
dels poliesportius 
després de les millores

Es recupera la Gala de l’Esport

Èxit de les curses 
atlètiques

Subvencions 
pel foment de l’esport

Els usuaris únics han passat de 290 el mes de gener de 2022 
als 617 en finalitzar el primer mes de l’any 2023

Amplia aquesta
 informació



Què has fet 
aquest hivern?

Si ets dels que ha participat en les diferents 
activitats que s'han programat al municipi... 
Busca't!

·  Galeria de fotografies

Lectura del manifest institucional del 8M

1er Premi Concurs de Carrosses Mont-roig 

El Ball de Parelles enceta el Carnaval

Trobada dels Clubs de Lectura amb l'autora Care Santos 

8M: Espectacle reivindicatiu Elles

Rua de Carnaval a Miami Platja 

8M: Contacontes a la biblioteca Miramar 

Exhibició de les colles al Miamodromo Sardinada popular per cloure el Carnaval

Ball de disfresses infantil a Mont-roig

Rua de Carnaval de Mont-roig Guanyadors/es Concurs Carrosses de Miami Platja
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